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美国商务部
商务部长
霍华德·卢特尼克（Howard W. Lutnick）
Washington, D.C. 20230
2025年6月13日

国际电信联盟（国际电联）
秘书长
多琳·伯格丹-马丁
Place des Nations CH-1211
Geneva 20 Switzerland

尊敬的伯格丹-马丁秘书长：
美国政府谨提出在美丽的美利坚合众国承办2027年世界无线电通信大会（WRC）。
众所周知，WRC每四年举行一届，来自各国的高层频谱监管人员和管理人员齐聚一堂，共同制定全球频谱划分表，这是确保GPS、移动电话、Wi-Fi、航空通信、卫星、气象雷达、国家安全系统等设备在免受有害干扰的情况下正常运行的基础框架。由于卢旺达共和国意外退出，美国随时准备并愿意积极行动起来，为承办这一重要大会提供一个自由开放的环境。我确认，包括华盛顿特区在内的美国多个城市都具备成功举办这一活动所需的设施、住宿条件和其他必要的基础设施。
从历史角度来看，没有比美国更适合举办WRC-27的地方了：2027年是美国在华盛顿特区承办1927年国际无线电报大会一百周年，首份《频率划分表》正是在这次大会上获得批准的。频率划分表开启了众多基于无线电频谱的新业务，极大地促进了全球经济繁荣和创新。我们期待在下个世纪在此基础上再创辉煌。
当然，我们欢迎与国际电联就我方提案的全部细节进行进一步讨论，并欢迎您在方便时进行任何必要的实地考察。我方负责此提案的指定联系人是商务部负责通信和信息事务的代理助理部长Adam Cassady，电话：202-482-0636。
美利坚合众国将非常荣幸为WRC-27及其众多与会代表提供一个热情好客的环境。
顺致敬意！
[签名]
霍华德·卢特尼克（Howard W. Lutnick）
______________
	council.itu.int/2025
		C25/58(Add.2)-C	1



	gDoc 2501556
		C25/58(Add.2)-C	1



image1.png
UNITED STATES DEPARTMENT OF COMMERCE
Howard W. Lutnick

Secretary of Commerce

‘Washingion, D.C. 20230

June 13,2025

Doreen Bogdan-Martin

Secretary-General

Interational Telecommunication Union (ITU)
Place des Nations, CH-1211

Geneva 20, Switzerland

Dear Secretary-General Bogdan-Martn:

‘The United States Goverment i offering to host the 2027 World Radiocommunication
Conference (WRC) here, in the beautiful United States of America.

As you know, every four years, the WRC brings together senior spectrum regulators and
‘managers from cvery nation o shape the global table o spectrum allocations—a foundational
framework that enables GPS, mobile phones, Wi-Fi, aviation communications, satelltcs, weather
radars, national security systems, and others to operate properly and free of harmful interference.
With the Republic of Rwanda’s unforeseen withdrawal, the United States stands ready and
willing t0 tcp up 1o provide a free and open cnvironment to host this critcal conference. | affirm
that we have the faclites, lodging, and other necessary infrastructure to successfuly host thi
eventin any number of cites across the United States, ncluding Washington, DC.

Froma historical perspective, thereis no betterplace to host the WRC-27: 2027 marks the
centennial of the 1927 International Radiotelegraphy Conference hosted by the United States, in
‘Washington, DC, where the first Table of Frequency Allocations was approved. The Table
‘unlocked multitudes of new radio spectrum-based services, which have greatly contributed to
economic prosperity and innovation around the world. We look to build on this for the next
century.

We, of course, welcome further discussion with the ITU on the full details of our proposal, along

th any desired site visit at your convenience. Our designated Point of Contact for this proposal
is Adam Cassady, Acting Assistant Secretary of Commerce for Communications and
Information, 202-482-0636.

‘The United States of America would be honored to provide a warm and welcoming cnvironment
for WRC-27 and its many delegates.

Howrd W. Lutnick
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